
Protokół Nr XXXIII 

z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 29 kwietnia 2009 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz.1000 w Urzędzie Gminy w Pabianicach.  

Na ustawowy stan  Rady Gminy Pabianice 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych, 
nieobecna  radna  J. Józefczyk. 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Ponadto w  sesji uczestniczyli:   Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt E. Adamczyk, Skarbnik 
Gminy M. Nowicka, Sekretarz Urzędu Gminy J. Słubik, sołtysi gminy Pabianice obecni  
zgodnie z załączoną  listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 1  

 

Obrady XXXIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, witając wszystkich 
przybyłych. 

 

Ad. pkt. 2  

 

Protokoły  z XXXI i XXXII sesji zostały  przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu  
jednomyślnym. 

 

Ad. pkt. 3 

 

Przewodniczący Rady R. Figiel przedłoŜył proponowany porządek obrad XXXIII sesji Rady 
Gminy Pabianice.  

Wójt Gminy Pabianice złoŜył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt. 11 
projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta gminy Pabianice do zawierania porozumień 
i umów dotyczących realizacji zadań z zakresu oświaty z innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego, jak i jednostkami administracji rządowej. Jednocześnie Wójt złoŜył wniosek  
o zdjęcie z proponowanego porządku obrad projektów uchwał w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu pabianickiego – projekt uchwały o Nr XXXIII/B/2009 i wiąŜącego się 
z tym projektem uchwały projektu o Nr XXXIII/C/2009 w sprawie zmian w budŜecie gminy 
Pabianice na rok 2009.  

PowyŜsze projekty uchwał wprowadzone zostałyby pod obrady następnej sesji Rady Gminy 
w miesiącu czerwcu br.  

 

Za wnioskami Wójta Gminy w sprawie zmian w porządku obrad XXXIII sesji Rada 
opowiedziała się 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  
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Porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy został przyjęty w głosowaniu 14 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i przedkłada się następująco:  

1. Otwarcie obrad XXXII sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  XXXI sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami. 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

7. Stan pomocy społecznej na tle realizacji strategii rozwiązywania problemów 
społecznych w Gminie Pabianice.  

8. Informacja Wójta Gminy o ilości i sposobie zagospodarowania mieszkań socjalnych 
i komunalnych. 

9. PrzedłoŜenie  sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Pabianice za rok 2008.  

10. Interpelacje radnych.  

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

− przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Pabianice za 2008 rok 
i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice – Uchwała 
Nr XXXII/A/2009  

− zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r – Uchwała Nr XXXIII/B/2009  

− zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. – Uchwała Nr XXXIII/C/2009  

− zmiany uchwały dotyczącej wyraŜenia zgody na realizację projektu w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki o nazwie „ Droga do aktywności 
zawodowej” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego – Uchwała Nr XXXIII/D/2009  

− upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do zawierania porozumień i umów 
dotyczących realizacji zadań z zakresu oświaty z innymi jednostkami 
samorządu terytorialnego, jak i jednostkami administracji rządowej – Uchwała 
Nr XXXIII/E/2009  

12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

13. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

14. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad. pkt. 4.  

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radną Z. Kasperską i radnego P. Kociołka. 
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Ad. pkt. 5  

 

Przewodniczący Komisji przedłoŜyli informacje o pracy między sesjami.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska poinformowała, Ŝe Komisja  

dokonała analiza sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Pabianice za rok 2008 
i opracowała wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice z wykonania 
budŜetu Gminy Pabianice za 2008 rok. 

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, Ŝe wspólnie z Komisją Gospodarczo-Finansową odbyli posiedzenie w temacie  
analizy  sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Pabianice za rok 2008 i omówienia 
materiałów na najbliŜszą sesję Rady Gminy. 

W sprawach   róŜnych Komisje zajęły się kaŜdą odrębnie tematami bieŜącymi,  które 
wpłynęły do Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju P. Kociołek poinformował, Ŝe 
Komisja, której przewodniczy takŜe analizowała  sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy 
Pabianice za rok 2008, zapoznała się z  planem  budowy chodników i odwodnienia dróg 
gminnych. 

 

Ad. pkt. 6.  

 

Wójt Gminy przedłoŜył Radzie informację na temat pracy Urzędu Gminy w okresie od marca 
do kwietnia br.  

„INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE 
O PRACY MIEDZY SESJAMI RADY GMINY 
W OKRESIE OD 27 MARCA DO 28 KWIETNIA 2009 ROKU 
 
Gospodarka komunalna  
 

1. Podpisano umowę na wykonanie przebudowy drogi gminnej na odcinku Petrykozy – 
Świątniki za kwotę 2.089.558 zł brutto z firmą „WŁODAN” z Porszewic wyłonioną w 
drodze przetargu nieograniczonego.  Termin wykonani a inwestycji : 31paźdiernika 
2009 roku. W przetargu tym złoŜono 9 ofert. Oferta firmy „ WŁODAN” była 
najtańsza. NajdroŜszą ofertę złoŜyła firma „KRALL” z Łodzi na kwotę 3.420.710 zł 
brutto. 

2. Wykonano dokumentację projektową na budowę chodnika wzdłuŜ drogi gminnej 
Piątkowisko- Kudrowice długości ok.800 mb. 

3. Podpisano umowę z projektantem na wykonanie dokumentacji projektowej 
przebudowy i modernizacji ul. Parkowej w Piątkowisku. 

4. Wykonano remonty nawierzchni asfaltowych dróg gminnych masą asfaltową na 
zimno oraz destruktem asfaltowym. 

5. DowoŜono szlakę na utwardzenie nawierzchni dróg gruntowych na terenie gminy. 
6. Czyszczono pobocza dróg z odrostów i chwastów. Przeprowadzono cięcia sanitarno 

porządkowe w zadrzewieniach  we wsi Szynkielew. 
7.   W dniach  od 20.04.09 do 28.04.09r . przeprowadzono akcję zbierania odpadów z 

poboczy dróg i rowów przydroŜnych, zebrano 3 kontenery śmieci. 
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Oświata 
 

1. W dniu 2.04. odbyły się końcowe sprawdziany w szkołach podstawowych oraz 
egzaminy gimnazjalne w dniach : 22.04.- część humanistyczna, 23.04 - część 
matematyczno-przyrodnicza  i  24.04 - egzamin z języka obcego / wprowadzony po 
raz pierwszy /.   
W szkolnych zespołach egzaminacyjnych uczestniczyli w charakterze obserwatorów 
przedstawiciele gminy wytypowani przez Wójta Gminy, posiadający odpowiednie 
upowaŜnienia Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Łodzi. Wyniki zostaną 
ogłoszone w miesiącu czerwcu. 

2. W związku z realizacją rządowego programu pomocy uczniom w 2009 roku  
„Wyprawka szkolna” w zakresie dofinansowania zakupu podręczników dla uczniów  
rozpoczynających naukę w klasach I – III szkoły podstawowej oraz w  klasie I 
gimnazjum w roku szkolnym 2009/2010, przeprowadzono w szkołach wstępną 
kwalifikację wniosków i wytypowano 36 uczniów z rodzin, w których dochód na 
osobę, zgodnie z ustawą o pomocy społecznej, nie przekracza kryterium 
dochodowego. Program „Wyprawka szkolna” finansuje Ministerstwo Edukacji 
Narodowej. 

3.  Wójt rozpatrzył oferty złoŜone w otwartym konkursie ofert na wsparcie zadania 
publicznego w zakresie wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy szkolnej w roku 
2009. Łączna wartość ofert złoŜonych na  ww. konkurs wyniosła 122.200zł. Wójt 
dokonał podziału środków finansowych przeznaczonych na ten cel w wysokości 
65.000zł. pomiędzy jednostki organizacyjne jak : LUKS „Sprawni” Petrykozy, UKS 
„Junior” Piątkowisko, Szkoła Podstawowa w Bychlewie, Zespół Szkolno-
Przedszkolny w Piątkowisku, Gimnazjum w Piątkowisku, Ochotnicza StraŜ PoŜarna w 
Kudrowicach, GLKS „Burza” Pawlikowice, Stowarzyszenie Wspólnie Razem 
„Ziomale”. Łącznie 214 dzieci i młodzieŜy szkolnej z terenu gminy skorzysta z 
róŜnych form wypoczynku jak:  półkolonie, kolonie, obozy wypoczynkowe, 
szkoleniowe, sportowe, wycieczki turystyczno-krajoznawcze.  

4.  W związku z realizacją ustawy o systemie informacji oświatowej dot. gromadzenia  
i tworzenia bazy danych oświatowych – przekazano do Kuratorium w Łodzi dane 
jednostkowe i raporty zbiorcze gminnych placówek oświatowych ; według stanu na 
dzień  
31 marca - do 43 oddziałów szkolnych i przedszkolnych szkół gminnych uczęszcza 
803 dzieci i młodzieŜy. 

5. Realizowano drugą ratę stypendium szkolnego przyznanego dla 97 uczniów    
zamieszkałych na terenie gminy w ramach  pomocy materialnej. 

 
Kultura  i sport 

1. 31 marca – wyjazd młodzieŜy (22 osoby) do Teatru Nowego w Łodzi na spektakl 
taneczny zorganizowany przez Dom Ludowy w Bychlewie.  

2. 1 kwietnia Wójt Gminy Pabianice dokonał podziału środków w kwocie 51.000 zł  na 
wsparcie rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze Gminy Pabianice w roku 2009 
w następujący sposób:     
GLKS „Burza” Pawlikowice – 20 500 zł./dwadzieścia tysięcy pięćset złotych-              
w tym: sekcja tenisa stołowego 8 500 zł, sekcja piłki noŜnej 12 000 zł/  
LKS „Jutrzenka” Bychlew – 18 500 zł. /osiemnaście tysięcy pięćset  złotych -                     
w tym: sekcja tenisa stołowego 6 500 zł, sekcja piłki noŜnej 12 000 zł/ 
LKS  „Orzeł” Piątkowisko – 12.000 zł. /dwanaście tysięcy złotych-                                         
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w tym: sekcja piłki noŜnej 12 000 zł/ 
3. 4 kwietnia w Pawlikowicach odbyła się impreza z cyklu „Zwyczaje i obrzędy wsi 

polskiej – wystawa stołów wielkanocnych”. 
4. 22 kwietnia miała miejsce wycieczka członkiń Gminnej Rady Kobiet i Kół Gospodyń 

Wiejskich do Bolimowa, Maurzyc, Oporowa i Konarzewa k. Piątku „szlakiem 
ginących zawodów” . 

 
Na podstawie materiałów  
Urzędu Gminy  
przygotowała :J.Słubiki 

Informacja stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 7 

 

Informację na temat stanu pomocy społecznej na tle realizacji strategii rozwiązywania 
problemów społecznych w Gminie Pabianice przedłoŜyła Kierownik Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej M. Mielczarek.  

Informacja stanowi pisemny zał. nr. 4 do protokołu.  

W dyskusji Przewodniczący Rady zabierając głos przypomniał, Ŝe radni otrzymali wcześniej 
informację, iŜ z dofinansowania do posiłków mogą  korzystać tylko dzieci i młodzieŜ szkolna, 
natomiast teraz  dowiedzieliśmy się z informacji Kierownika GOPS, Ŝe dofinansowanie moŜe 
uzyskać takŜe osoba dorosła.  

Kierownik poinformowała, Ŝe od wielu lat nie zmienia się kryterium dochodowe pozwalające 
na udzielenie pomocy z GOPS. Jest to kwota 351 zł. na  1 członka w rodzinie, ale są takie 
sytuacje, Ŝe osoba samotna np. emeryt uzyskuje niską emeryturę, z której  np. sukcesywnie 
wydatkuje kwotę 300 zł. na leki miesięcznie, wówczas ma problem z utrzymaniem się. Są 
sytuacje w których przyznajemy takiej osobie kwotę 50 zł. na posiłki.  

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe gdyby Rada Gminy podczas podejmowania uchwały 
w sprawie podwyŜszenia kryterium dochodowego w zakresie doŜywiania uzyskała rzetelną 
informację, Ŝe dotyczy to równieŜ osób dorosłych mogłaby wówczas  przyznać większą 
kwotę niŜ przyznała.   

Radny P. Kociołek nawiązał do  informacji   Kierownik GOPS zawartej w sprawozdaniu dot. 
pozyskiwania środków unijnych na zapobieganie bezrobocia, stwierdził, Ŝe jego zdaniem są 
to pieniądze jak wyraził wyrzucone w błoto.  

Najlepszym rozwiązaniem w zapobieganiu bezrobocia jest  tworzenie miejsc pracy.  

Zadał takŜe pytanie jakie działania podejmuje Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, aŜeby 
pomagać ludziom w wyjściu z nałogu alkoholowego.  

Kierownik GOPS M. Mielczarek odnosząc się do wypowiedzi radnego P. Kociołka  w kwestii 
środków unijnych na zapobieganie bezrobocia stwierdziła, Ŝe ma takie samo zdanie jak radny 
w tej kwestii. Natomiast jeŜeli chodzi o osoby uzaleŜnione od alkoholu i pomoc w leczeniu 
podejmowane są przez ośrodek stosowne działania. Ośrodek słuŜy ofertą leczenia dla 
zainteresowanego jak równieŜ pomocy dla rodziny alkoholika. UzaleŜniony poddawany jest,  
jeŜeli wyraŜa zgodę na terapię 6 tygodniową zamkniętą. Leczenie alkoholika odbywa się 
w większości przypadków za  jego zgodą, ale  jest to bardzo trudna terapia i jeŜeli osoba taka 
nie będzie wyraŜała chęci wyjścia z nałogu trudno jej  pomóc.  
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Radny Z. Stasiak zabierając głos powiedział, Ŝe nie zgadza się ze swoimi przedmówcami 
w kwestii, Ŝe wszystkie programy dla bezrobotnych są bezsensu jak zostało powiedziane, 
poniewaŜ jest organizowane wiele kursów dla bezrobotnych np. aktywizacja zawodowa, które 
dają  przewagę dla tych ludzi, które poszukują pracy.  

Kierownik GOPS ponownie zabierając głos powiedziała, Ŝe GOPS jako ośrodek nie moŜe 
sam tworzyć miejsc pracy, bo jego zakres  działania  jest inny, natomiast moŜe wdraŜać 
projekty unijne, ale czy okaŜą się trafione będzie moŜna sprawdzić  dopiero po jego 
zakończeniu.  

Więcej głosów w dyskusji nad powyŜszym tematem  nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 8. 

 

Wójt Gminy przedłoŜył informacje na temat  ilości i sposobu zagospodarowania mieszkań 
socjalnych i komunalnych na terenie gminy Pabianice. 

Informacja stanowi pisemny załącznik nr 5 do protokołu.  

Wójt poinformował, Ŝe na terenie naszej gminy nie ma lokali tzw. socjalnych. Wykaz 
wolnych  mieszkań,   to takie, które moŜna byłoby przydzielić na okres przejściowy dla 
rodzin na wypadek zaistniałego zdarzenia losowego (klęski - poŜar, powódź).  

Gmina nie jest przygotowana do tego, aby przyznawać lokale na pobyt stały, poniewaŜ takimi 
nie dysponuje.  

Rada Gminy swego czasu podjęła uchwałę w kwestii lokali socjalnych, poniewaŜ do jej 
posiadania obliguje ustawa, ale zdaniem Wójta  w tej kwestii powinna uformować się  
komisja, która wypracowałaby  wnioski na temat  działań zabezpieczenia gminy 
w mieszkania socjalne.  

Radny A. Jaksa zadał pytanie:  ile mieszkań tzw.  klęskowych posiada gmina Pabianice.  

Wójt odpowiadając na pytanie odpowiedział, Ŝe w Ośrodku Zdrowia w Pawlikowicach są – 3 
mieszkania,  w budynku agronomówki w Górce Pabianickiej 1 mieszkanie. W budynku 
Ośrodka Zdrowia w Petrykozach obecnie  osoba wynajmuje mieszkanie wraz z 4 dzieci,  ma 
podpisaną umowę do dnia 30 maja br.  

Radna H. Jaros zabierając głos zasugerowała, aby gmina Pabianice podjęła budowę mieszkań 
socjalnych np. na terenie starej szkoły w Pawlikowicach, ponadto radna powiedziała, Ŝe 
doszły do niej informacje, Ŝe teren starej szkoły został juŜ podzielony na działki.  

Przewodniczący Rady zadał pytanie jakiej wysokości są płacone czynsze przez osoby, które 
obecnie zajmują mieszkania w budynkach gminnych.  

Wójt poinformował, Ŝe lokal w Ośrodku Zdrowia w Petrykozach znajduje się w Zarządzie 
szpitala w Pabianicach i czynsz uiszczany jest do S.P ZOZ w Pabianicach. JeŜeli chodzi 
o mieszkanie wynajmowane w agronomówce pozyska informację u pracownika 
odpowiedzialnego za te sprawy.  

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem o podjęcie działań przez Wójta Gminy 
zmierzających do sprzedaŜy lokali gminnych, które znacznie przyczyniają się do obciąŜania  
budŜetu  gminy: dot. to budynku agronomówki w Górce Pabianickiej, budynku starej szkoły 
w Pawlikowicach, budynku po starej szkole w Rydzynach.  
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Radny K. Gąsiorek zabierając głos wyraził sprzeciw co do budowy mieszkań socjalnych na 
naszym terenie, a osoby zajmujące obecnie mieszkania tzw. klęskowe w budynkach 
gminnych naleŜy mobilizować do tego, aby w moŜliwie szybkim czasie opuszczały je, 
przypomniał, Ŝe w budynku po starej szkole w Rydzynach jest zameldowana nauczycielka 
(zajmuje przysługujący jej  lokal z tytułu karty nauczyciela) i jeŜeli budynek ten byłby 
sprzedawany naleŜy jej zapewnić mieszkanie zastępcze.  

Radny A. Jaksa odnosząc się do wniosku Przewodniczącego Rady w sprawie sprzedaŜy lokali 
gminnych poparł koncepcję. 

Budowę mieszkań socjalnych na terenie gminy radny uwaŜa za nietrafiony pomysł, poniewaŜ 
do takich mieszkań trafiają często ludzie po wyrokach kryminalnych, którzy jak powiedział 
radny dziwnym trafem omijając przepisy przejmują te mieszkania. 

W-ce Wójt E. Adamczyk zabierając głos wyraził zdziwienie co do informacji radnej H. Jaros 
w sprawie  rzekomego podziału terenu po starej szkole w Pawlikowicach na działki, 
powiedział, Ŝe jest mu niewiadoma ta  sprawa i jeŜeli radna posiada taką wiedzę poprosił, aby 
podała informację podając personalia.  

W innym razie rzuca się podejrzenia na działania nieuczciwe.  

W-ce Wójt poinformował teŜ, Ŝe jeŜeli chodzi o budynek po posterunku policji 
w Piątkowisku mieszkania na górze nie posiadają ogrzewania, brak jest kotłowni, biblioteka 
na parterze tego budynku ogrzewana jest energią elektryczną.  

W budynku starego ośrodka zdrowia w Petrykozach na górze są 2 mieszkania, jeŜeli chodzi 
o zagospodarowanie w przyszłości parteru jest koncepcja, aby mieścił się tam punkt apteczny 
i sala dla potrzeb mieszkańców, równieŜ naleŜałoby ogrzewać dwa piętra. Podjęcie takich 
działań wiąŜe się z ogromnymi obciąŜeniami   dla budŜetu gminy.  

Więcej głosów w dyskusji nad powyŜszym nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 9. 

 

Skarbnik Gminy M. Nowicka przedłoŜyła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy 
Pabianice za rok 2008. Sprawozdanie stanowi pisemny załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  

W dyskusji glos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperka, która 
poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna przeanalizowała bardzo szczegółowo sprawozdanie 
z wykonania budŜetu za rok 2008. Wszystkie wątpliwości na bieŜąco zostały wyjaśnione 
podczas Komisji. Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag, stwierdziła, Ŝe budŜet za rok 2008 
został rzetelnie i terminowo wykonany. Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 10.  

 

Radna Z. Kasperska zgłosiła interpelacje: 

1. Na wniosek rodziców dzieci uczęszczających do S.P. w Porszewicach 
i wychowawców Domu dziecka w Porszewicach złoŜyła interpelację w sprawie 
załoŜenia progów zwalniających na drodze koło szkoły w Petrykozach. 
Wyjście ze szkolnej furtki usytuowane jest bardzo blisko drogi, poza tym prawie na 
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łuku drogi, brak jest teŜ chodnika co stwarza duŜe niebezpieczeństwo dla dzieci 
wychodzących ze szkoły.  

2. Na wniosek mieszkańców miejscowości Świątniki  zgłosiła interpelację w sprawie 
połoŜenia progów zwalniających na drodze od posesji nr 1 w stronę Konina. Furtki 
z posesji wychodzą wprost na drogę równieŜ brak jest chodników.  

3. W imieniu mieszkańców posesji nr 18 R (teren przy tartaku)  radna interpelowała 
o naprawę nawierzchni drogi wokół tego budynku.  

Radna B. PieluŜek zgłosiła interpelację w sprawie zakupu budynku świetlicy w Hermanowie, 
będącej obecnie własnością państwa Herman. Obiekt ten byłby miejscem spotkań dla 
okolicznych mieszkańców.  

W- ce wójt Gminy E. Adamczyk odnosząc się do interpelacji radnej Z. Kasperskiej w sprawie 
ułoŜenia progów zwalniających przy szkole w Petrykozach przypomniał, Ŝe droga przy szkole 
będzie przebudowywana, będzie równieŜ układany chodnik na tej drodze, uwaŜa, za 
niecelowe w tej chwili  układanie progów zwalniających.  

 

Ad. pkt. 11.  

 

Podjęcie uchwał;  

Przed przystąpieniem przez Komisję Uchwał i Wniosków do prezentacji projektów uchwał 
będących w porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
Z. Kasperska odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 7 kwietnia 2009 r. sporządzony 
do Regionalnej Izby Obrachunkowej o udzielenie absolutorium Wójtowi  Gminy Pabianice 
z wykonania budŜetu Gminy Pabianice za rok 2008.  

Kserokopia wniosku stanowi załącznik nr 7 do protokołu obrad sesji.  

Zapoznała Radę Gminy z Uchwałą Nr I/54/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 kwietnia 2009 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta 
Gminy Pabianice z wykonania budŜetu za 2008 rok 

PowyŜsza uchwała stanowi załącznik nr  8  do protokołu.  

Następnie zapoznała Radę Gminy z Uchwałą Nr I/55/2009 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 kwietnia 2009 r. w sprawie wniosku Komisji 
rewizyjnej Rady Gminy Pabianice o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice za 
wykonanie budŜetu 2008 roku.  

PowyŜsza uchwała stanowi załącznik nr  9  do protokołu.  

W dalszej kolejności jako przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na 
XXXIII sesji Rady Gminy Pabianice przedłoŜyła Radzie Gminy Pabianice projekt uchwały 
w sprawie  przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Pabianice za 2008 rok 
i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice.  

Rada nie zgłosiła uwag, ani głosów w dyskusji nad powyŜszym projektem uchwały, 
w związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały sprawie  
przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Pabianice za 2008 rok i udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice do głosowaniu, w wyniku, którego za Uchwałą 
Nr XXXIII/233/2009 Rada opowiedziała się 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez 
głosów wstrzymujących się.  
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Uchwała Nr XXXIII/233/2009/2009 w sprawie  przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu 
Gminy Pabianice za 2008 rok i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice stanowi 
zał. nr 10 do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy złoŜył podziękowanie Radzie Gminy za udzielenie absolutorium, podziękował 
takŜe swoim współpracownikom, całemu kierownictwu, Ŝycząc jednocześnie, aby rok 2009 
był równie dobrze zrealizowany jak rok 2008.  

Następnie Komisja Uchwał i Wniosków przedłoŜyła projekt uchwały w sprawie zmian 
w budŜecie gminy Pabianice na rok 2009 dot. dokonania zmian w sposób następujący: 
zwiększenie planu wydatków w dziale 400 wytwarzanie i zaopatrywanie w energię 
elektryczną o kwocie 10 tys. zł. Deficyt pokryć nadwyŜką  budŜetową. 

Uchwala Nr XXXIII/234/2009 w powyŜszej sprawie została podjęta w głosowaniu 13 
głosami za (jeden radny opuścił obrady sesji), bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących i stanowi zał. 11 do protokołu. 

Kolejnym projektem uchwały był równieŜ projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
gminy Pabianice na rok 2009 r. polegający na zwiększeniu planu dochodów w dz. 852 – 
pomoc społeczna o kwotę 464, 71 zł. rozdz. 85212 – świadczenia rodzinne, świadczenia 
z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe i 
jednocześnie na zwiększeniu o powyŜszą kwotę środków w dz. 750 – administracja 
publiczna.  

Uchwala Nr XXXIII/235/2009 w powyŜszej sprawie została podjęta w głosowaniu 13 
głosami za bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi zał. 12 do 
protokołu. 

Uchwala Nr XXXIII/236/2009 - zmiany uchwały dotyczącej wyraŜenia zgody na realizację 
projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki o nazwie „ Droga do aktywności 
zawodowej” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego sprawie 
została podjęta w głosowaniu 13 głosami za  bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących i stanowi zał. 13 do protokołu. 

Uchwala Nr XXXIII/237/2009 w sprawie upowaŜnienia Wójta gminy Pabianice do 
zawierania porozumień i umów dotyczących realizacji zadań z zakresu oświaty z innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego, jak i jednostkami administracji rządowej została 
podjęta w głosowaniu 13 głosami za  bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i 
stanowi zał. 14 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 12 

 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na wnioski z XXXI sesji rady Gminy Pabianice. 

 

Ad. pkt. 13.  

 

W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych Przewodniczący Rady R. Figiel ponowił wniosek, 
który przedłoŜył juŜ w pkt. 8 porządku obrad.  
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Wniosek w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do rozpoczęcia procedury 
sprzedaŜy nieruchomości gminnych: w Górce Pabianickiej – agronomówka,  
Pawlikowice – stara szkoła, Rydzyny stara szkoła.  

Poinformował Radę Gminy, Ŝe po przedłoŜeniu pisma  Komendy Powiatowej StraŜy PoŜarnej 
w Pabianicach  z dnia 9 marca 2009 r. znak PT-0761/5/09 w sprawie dofinansowania do 
zakupu samochodu rozpoznawczo-ratowniczego z wyposaŜeniem ratowniczym Komisje Rady 
Gminy  pozytywnie zaopiniowały dofinansowanie do zakupu w/w samochodu w kwocie 
15 tys. zł. zawartej juŜ w budŜecie gminy Pabianice na rok 2009  dla Państwowej StraŜy 
PoŜarnej w Pabianicach.  

Poinformował, Ŝe Rada Gminy otrzymała do wiadomości pismo skierowane przez  firmę 
„Włodan” działającą na naszym terenie w Porszewicach do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego sprawa dotyczy zmiany gruntów rolnych na cele nierolnicze,  zainteresowani 
zwrócili się uprzednio w tej sprawie do  Starostwa Powiatowego. 

W wyjaśnieniu tego pisma podaje się, Ŝe jest to kompetencja  Rady Gminy i na pewno temat 
wróci wkrótce do rozpatrzenia przez naszą Radę.  

Przewodniczący wnioskował do podjęcia prac związanych ze zmianą w planie 
zagospodarowania przestrzennego gminy.  

Przewodniczący Rady wnioskował takŜe o: 

− uregulowanie stanu prawnego drogi i wytyczenia jej granic  drogi znajdującej się 
na terenie zapisanym w planie zagospodarowania przestrzennego gminy jako 
budowlany. Jest to droga na końcu wsi Piątkowisko w kierunku Wymysłowa 
Francuskiego -  tereny obrębu Kudrowic. 

− załatanie ogromnych wyrw w jezdni w Szynkielewie II (na skrzyŜowaniu przy 
zjeździe na drogę krajową). 

Przewodniczący zwrócił się takŜe z pytaniem dot. efektu  porozumienia zawartego 
z miastem Pabianice w sprawie słuŜby zdrowia.  

Poinformował, Ŝe dnia 5 maja br. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad Oddział 
w Łodzi zaprasza na konsultacje społeczne w sprawie projektu budowy drogi ekspresowej S-
8. Dla mieszkańców gminy Pabianice konsultacje odbędą się w miejskim Domu Kultury 
w Pabianicach o godz. 10:00.  

PrzedłoŜył takŜe zaproszenie Starosty  Powiatu Pabianickiego i Prezydenta Miasta Pabianic 
do wzięcia udziału w obchodach uroczystości  uchwalenia konstytucji 3 Maja i poświęcenia 
sztandaru Starostwa Pabianickiego.  

Poinformował o wynikach konkursu pn. MłodzieŜ Zapobiega PoŜarom.  

W imieniu Rady Gminy złoŜył gratulacje sołtysowi gminy Stefanowi Madajowi laureatowi 
konkursu „Sołtys Roku 2009”.  

Radny K. Gąsiorek zapoznał Radę Gminy z pismem z dnia 24.05. 2009 r., które 
wpłynęło od Rady Sołeckiej wsi Rydzyny do Rady Gminy i Komisji Ochrony 
Środowiska i Rozwoju z prośbą o udzielenie wyczerpujących informacji dotyczących 
instalacji osiedlowych konwektorów słonecznych we wsi Rydzyny, a takŜe o pomoc 
i ewentualny udział w powstawaniu tego typu obiektów.  

Radna Z. Kasperska zabierając glos poinformowała,  o tym, Ŝe uczestniczyła w egzaminach 
w Gimnazjum w Piątkowisku. W tym roku po raz pierwszy tytułem próby został 
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wprowadzony język angielski, zostało zakupione nowe nagłośnienie, które znacznie 
poprawiło efekt odbioru. Akustyka była bardzo dobra  co ułatwiło młodzieŜy pracę. 

Radny P. Kociołek zapoznał Radę Gminy z pismem, które następnie złoŜył na ręce 
Przewodniczącego Rady Gminy. 

Poinformował, Ŝe w związku z oświadczeniem złoŜonym przez członka klubu Radnych 
NiezaleŜnych Rady Gminy Pabianice J. Józefczyk o rezygnacji z członkowstwa w w/w  
klubie  ustały warunki pozwalające na funkcjonowanie klubu i automatycznie klub przestaje 
istnieć.  

Radny A. Jaksa wnioskował, aby przy okazji prac związanych z realizacją wniosku 
Przewodniczącego Rady w sprawie  uregulowania stanu prawnego drogi i wytyczenia jej 
granic (dot. drogi znajdującej się na terenie zapisanym w planie zagospodarowania 
przestrzennego gminy jako budowlany na końcu wsi Piątkowisko w kierunku 
Wymysłowa Francuskiego - tereny obrębu Kudrowic) podj ąć działania związane 
z rozgraniczeniem sołectw. Tereny o których zapisane jest powyŜej przyłączyć do 
sołectwa Piątkowisko.  

Wnioskował o naprawę nawierzchni drogi na skrzyŜowaniu w Gorzewie, które jak 
wyraził w chwili obecnej znajduje się w stanie agonalnym. Łuk drogi rozjeŜdŜony przez 
cięŜarówki, obecny stan stwarza ogromne niebezpieczeństwo dla  ruchu kołowego.  

Radny A. Jaksa podziękował Wójtowi Gminy za zorganizowanie spotkania i przeprowadzenie  
mediacji z mieszkańcami wsi Piątkowisko w sprawie dot. odprowadzenia wody od kilku 
posesji.  

Radna H.  Jaros wnioskowała o naprawę skrzyŜowania drogi w Pawlikowicach I. 

Radny A. Golewski wnioskował, o zmianę kolejności punktów w porządku obrad sesji 
Rady Gminy w taki sposób, aby powołanie komisji uchwał i wniosków odbywało się 
zawsze przez punktem zatwierdzenia porządku obrad sesji.  

Sołtys wsi Świątniki  wnioskowała o zmianę kursów busów z Konstantynowa do 
Pabianic i w kierunku ośrodka zdrowia w Petrykozach. Obecny rozkład jazdy nie był 
w ogóle konsultowany z potrzebami mieszkańców.  

Sołtys wsi Bychlew złoŜył wniosek o uporządkowanie obecnego stanu rzeczy na 
przystanku w Bychlewie. Sołtys wyraził, Ŝe obecnie przystanek został zamieniony przez 
okolicznych pijaków w bar, którzy spędzają tam czas spoŜywając  alkohol.  

Kolejny wniosek, który  złoŜył sołtys Bychlewa  dotyczył  poprawy stanu bezpieczeństwa 
ruchu na drodze w kierunku Jadwinina, na zakręcie naleŜy wyciąć gałęzie drzew, które 
zasłaniają widoczność.  

Wójt Gminy zabierając głos poinformował, Ŝe w ramach projektu współfinansowanego przez 
Unię Europejską Europejski Fundusz Społeczny  instytucja Centru Lider na naszym terenie 
będzie realizowała projekt pod nazwą  „Czas Siewu”. Będzie  on polegał na promowaniu 
edukacji przedszkolnej . W zaadoptowanym do tego celu autobusie dzieci będą mogły odbyć 
zajęcia przedszkolne. Dnia 4 maja br. taki autobus przedszkolny będzie stacjonował 
w miejscowości Górka Pabianicka. 

Sekretarz Urzędu J. Słubik poinformowała, Ŝe w sprawie  porozumienia z miastem Pabianice 
dot. opieki medycznej w dniu dzisiejszym miasto Pabianice na sesji rady Gminy ma podjąć 
uchwałę zatwierdzającą porozumienie. 
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Ponadto poinformowała, Ŝe  dnia 24 maja br. Gminna rada Sportu wraz z Ludowym Klubem 
Sportowym w Piątkowisku przygotowuje festyn rekreacyjno sportowy dla mieszkańców 
gminy.  Festyn odbędzie się na boisku LKS „Orzeł” w Piątkowisku.  

 

Ad. pkt. 14.  

 

Komisja Uchwal i Wniosków przedłoŜyła Radzie Gminy wnioski, które wpłynęły do Komisji.  

Wniosek w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do rozpoczęcia procedury 
sprzedaŜy nieruchomości gminnych: w Górce Pabianickiej – agronomówka,  
Pawlikowice – stara szkoła, Rydzyny stara szkoła.  

Po poddaniu przez Przewodniczącego Rady w/w wniosku do głosowania za opowiedziało 
się 5 radnych, przeciw było  6 radnych, wstrzymał się od głosy 1 radny. 

Wniosek upadł.  

Za wnioskiem w sprawie przystąpienia do  prac związanych ze zmianą w planie 
zagospodarowania przestrzennego gminy opowiedziało się 13 radnych, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków został  przyjęty w głosowaniu 13 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr .... do protokołu 
obrad XXXIII sesji rady Gminy.  

 

Ad. pkt. 15. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXIII sesji rady Gminy Pabianice.  

 

 

        Obradom sesji przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy Pabianice 

                   

         Roman Figiel  

 

Protokołowała: 

 

Urszula Czerwonka  

 


